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Inhoud nIeuwsbrIef : 
 

Voorwoord Ton Zeegers.                                                                             

 

Nieuwsbrief verslag John Beekman. 

 

Verslag 3 April 2023 Han Achterhof. 

 

Klossenpot verslag 9 Mei 2023 Ingrid Hijzelendoorn.  
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Beste filmvrienden en vriendinnen, 
 
Het nieuwe filmjaar staat weer op het punt van beginnen en er staat weer veel te 
gebeuren, zoals: 
      
Feestweek Lisse. 
Amateur Speelfilm Festival in Floralis, afgekort ASF. 
Cinefleur, georganiseerd dit seizoen door AMFI, door ons dus. 
18 clubavonden en nog wel een paar andere dingen en dat kan het bestuur niet 
alleen, er zijn al veel leden die ons helpen. 
Daar zijn we heel dankbaar voor, maar als er mensen zijn die ook wat willen doen, 
een avond organiseren of iets anders, dan graag!! 
Een van de leden die al veel doet voor de club is Han Agterhof, en aan het begin van 
dit seizoen bracht hij ook nog twee nieuwe leden aan. 
Veel dank hiervoor. 
 
Carel heeft een hartoperatie ondergaan, met succes, en wij wensen hem veel sterkte 
met zijn herstel. De club heeft een plantje bij hem bezorgd. Hij zal het voorlopig nog 
even rustig aan moeten doen. 
 
Ik hoop jullie allen op 12 september weer te zien in ons clubhuis. 
 
Groeten, 
Ton 
 

 

 

 



NIEUWSBRIEF, NR. 5, AUGUSTUS 2023 

De vakantieperiode zit er op, althans voor bijna iedereen, in ieder geval wel voor mij. 

Dus weer tijd voor de maandelijkse nieuwsbrief. Het bestuur heeft deze periode niet 

stil gezeten en is druk bezig geweest met van alles en nog wat. Het rooster voor het 

nieuwe seizoen is zo goed als rond en de voorbereiding voor het filmen van de 

feestweek in Lisse is ook al in volle gang. U kunt zich nog steeds aanmelden als u 

ook een steentje wil bijdragen. Dat kunt u doen door een mail te sturen naar de 

secretaris of het te melden op de eerste clubavond die op dinsdag 12 september weer 

van start zal gaan. De activiteiten voor de feestweek krijgt u nog via de mail. 

Zoals u in de vorige nieuwsbrief heeft kunnen lezen organiseert de NH’63 een Drone- 

dag. Deze dag is nu bekend en zal worden gehouden op zondag 15 oktober van 10.00 

tot 17.00 uur in Sporthal de Tweesprong, Lucas van Leydenlaan 2, 2171 RW 

Roelofarendsveen. U kunt er aan meedoen, of komen kijken, en alle informatie staat 

in de NOVA Nieuwsbrief die u op de mail heeft ontvangen. 

 

Op zondag 1 oktober is er ook weer het Amateur Speelfilm Festival (ASF) wat voor 

de tweede keer wordt gehouden in bioscoop Floralis in Lisse. AMFI organiseert ook 

mede dit festival en wie heeft toegezegd om het festival te ondersteunen, heeft daar 

een mail over gekregen van Han Agterhof. Op de site van de NOVA kunt u hier ook 

alles over lezen.  

Wilt u nog meedoen met het CineNOVA weekend (maak in 1 weekend een complete 

film) kunt u dit ook op de NOVA-site vinden, die u heeft ontvangen via de mail. 

 

Het NOVA Filmgala zal dit jaar gehouden worden in het weekend van 11 en 12 

november in hotel Theater Figi te Zeist. Misschien leuk om eens dit festival te 

bezoeken. Ook al heeft u geen film die meedoet aan dit festival is het toch de moeite 

waard om de kwaliteit van alle prachtige films, die op het grote witte doek te 

bewonderen zijn, te aanschouwen. Zet dit weekend alvast in uw agenda en u zal er 

geen spijt van krijgen als u eenmaal bent geweest. En ik weet zeker, volgend jaar wilt 

u er weer naar toe.  

 

Heeft u ook al gewerkt aan het maken van een kort filmpje, filmend monteren in de 

camera. Dus van elk shot wat u met uw camera filmt (close-ups, half totalen, totalen, 

pan, tilt) of wat voor uitsnede dan ook, daarvan maakt u mooie scènes zonder het in 

de computer te monteren. Dus alleen monteren al filmend in de camera. Maak het 

filmpje niet te lang, ongeveer 5 minuten of iets langer, tot hooguit 8 minuten. Zoals ik 

(was iets te enthousiast met filmen). 

We hebben dus weer veel activiteiten de komende maanden. Wilt u ook de handen uit 

de ‘spreekwoordelijke’ mouwen steken, dan horen we dat uiteraard graag.  

 

John Beekman  

 
 



Op uitnodiging, 
 

3 april 2023 was gastspreker Steven Geldof op bezoek bij de Noordwijkse Film & 

VideoClub met als thema “hoe maak je betere video’s die het hart raken”. 

 

Ton Zeegers en ik zelf, waren op uitnodiging van voorzitter Ben Teeninga aanwezig 

op deze zeer inspirerende avond. 

 

Steven Geldof liet ons na een inleidend gesprek over zijn levensloop, tot nu toe, zien 

wat hij aan projecten in de loop van de tijd heeft gemaakt. Een van zijn projecten was 

“inspirerende Hutspot”, filmpjes met een inhoud. De filmpjes en al zijn projecten zijn 

te zien op You Tube kanaal STEVEN GELDOF, de moeite waard om eens te gaan 

snuffelen en inspiratie op te doen. 

 

Ik zou nog we meer kunnen vertellen over deze avond, maar dat laat ik over aan de 

schrijfster van de avond van Noordwijkse Film & VideoClub. Het verslag van de 

avond, is vast eerdaags al af te lezen op hun site.  

 

MAAR, 

Uitnodiging zou veel meer moeten gebeuren, andere clubs die iets organiseren 

zouden hun deuren wagenwijd moeten openzetten voor andere clubs. 

Dit bevordert de filmeenheid onder de amateurfilmers. 

Deze avonden zouden gratis of tegen een kleine vergoeding, al of niet, aan entreegeld 

kunnen geschieden. 

 

Op deze manier kunnen kleinere clubs, die niet over de financiële middelen 

beschikken voor een spreker of een werkavond, ook op de hoogte blijven van de toch 

ook al snel veranderde filmwereld. Iedere filmclub heeft een agenda van het hele 

seizoen en kunnen dus heel makkelijk aangeven welke datums andere leden, al of niet 

met entreegeld, welkom zijn. 

 

Ik ga het in ieder geval inbrengen bij onze Filmclub, Amfi'66.  

 

Ook willen we de Noordwijkse Film & VideoClub bedanken voor de uitnodiging. 

 

Met vriendelijke filmgroet 

Han Agterhof 

Lid van AMFI'66  

Lid van VideoFilmers Velsen 
 

 



9 mei 2023, verslag Ingrid Hijzelendoorn 

 

Als afsluiting van het clubseizoen 2022-2023 hadden we een tafel besproken bij 

Grand Café Floralis in Lisse met aansluitend een filmbezoek. 

We zaten met 17 personen aan tafel en ieder kon bestellen naar eigen wens (en 

voor eigen rekening). Het eten was echt heel goed verzorgd en lekker, echt een 

aanrader om daar nog eens heen te gaan. Ook heel goed voor het clubgevoel. 

Daarna naar de filmzaal waar ‘A man called Otto’ vertoond werd. Deze film werd 

aangeboden door AMFI en betaald uit de clubkas. Gelukkig geen oorlogsfilm of 

detective, maar een film helemaal zonder geweld.  

Tom Hanks speelde een narrige, sacherijnige man die eigenlijk niet meer wilde 

leven. Van lieverlee kwamen we te weten hoe deze Otto zo geworden was. Door zijn 

nieuwe buren, met name zijn buurvrouw Marisol ‘ontdooit’ Otto en hierdoor 

worden alle problemen opgelost. Echt een geval van ‘ruwe bolster, blanke pit’, een 

soort feel-good movie.  

Na afloop namen de meesten van ons nog een afzakkertje. En werd er nog wat 

nagepraat. 

16 mei is echt de allerlaatste avond van het seizoen. Dan evalueren we hoe de 

afgelopen winter gegaan is met AMFI en wat er eventueel gewijzigd moet/kan 

worden. 

 

 

 

 

 

 

 



16 Mei 2023 slotavond verslag Jan elseman 

 

Om 20.00 uur opent Ton de avond.  

Er zijn vanavond 13 leden aanwezig. 

Vorige week waren we met de club bij Floralis en hebben we genoten van lekker eten, gezelligheid 

en een leuke film 'a man called Otto'.  

John heeft een quiz in elkaar gedraaid met vragen over de film. De vragen gingen alle kanten op, 

van namen van spelers, kleur trommel, 

welk jaargetijde, wat was de alarmcode en nog veel meer. 18 vragen kregen we voor ons, gelukkig 

meerkeuze zodat we ook konden gokken. 

Ingrid was de winnares van de fles, met maar liefst 14 vragen goed beantwoord. John bedankt 

voor deze leuke quiz. 

Na de quiz was er een analyse over de film. In groepjes konden we ons kort voorbereiden, waarna 

er een gezellige discussie over de film kwam. 

Er werd specifiek gekeken naar de montage, locatie, algemene indruk, acteerprestaties, 

idee/opbouw, geluid/muziek en cameravoering.  

Als belangrijkste werd genoemd dat de film wordt gedragen door het geweldige acteertalent van 

Tom Hanks. Zouden wij als AMFI ook zoń  

film kunnen maken? Veel praktische zaken kunnen geregeld worden, maar ik denk dat het lastig 

wordt om iemand te vinden met zulk overtuigend 

acteertalent. De filmavond is bij een ieder goed gevallen, voor herhaling vatbaar! 

Na de pauze werd globaal het programma, de plannen voor seizoen 2023/2024 bekendgemaakt. 

Er kwamen diverse ideeën naar voren, onder andere samen filmen en aandacht aan scenario 

schrijven.  

Terugkijkend naar afgelopen seizoen, de interviewtechniek in combinatie met de 3-punt belichting 

werd door een ieder positief ervaren 

Ook werd er gesproken over manieren om nieuwe leden te trekken, bijv dmv een cursus en 

aandacht tijdens ASF2023. 

De roostercommissie bestaat uit Ton, Han en Jan. Heb je een aanvulling/wens/idee, laat het ons 

dan weten! 

De avond werd afgesloten met een film over de koninklijke onderscheiding, lid van de Orde van 

Oranje Nassau, van Piet Hijzelendoorn. 

Piet is gedecoreerd door de burgemeester en werd bedankt voor het vele vrijwilligerswerk dat hij 

tot nu heeft gedaan. Ook AMFI66 werd genoemd. 

De laatste avond van het seizoen was gezellig en met tomatenplantjes van Piet gingen we voldaan 

naar huis.        

 



Wist u dat... 

1: De vakantie periode er weer op zit en we er weer flink tegen aan gaan. 

En dat we het best wel druk krijgen, waar we veel hulp bij kunnen gebruiken. 

2: Piet op de laatste clubavond van het seizoen met tomatenplantjes kwam 

aanzetten, voor degene die ze wilde hebben, en vieze handen kreeg. 

3: Sylvia de AMFI gaat promoten op de ASF en flyers gaat uitdelen om meer leden te 

werven. Zei dat natuurlijk zo goed zal doen dat we misschien straks wel weer een 

leden stop moeten invoeren bij te veel aanmeldingen. 

4: John en Erik net van vakantie terugkwamen en de boel aan het uitladen waren en 

Ton, onze voorzitter, kwam aanfietsen en dat hij John meteen de opdracht gaf om er 

zo snel mogelijk een mail uit te gooien, naar de leden, als herinnering voor de eerste 

clubavond. Dan ben je als voorzitter wel goed bezig. Toch! 

5: Diezelfde Ton op de laatste clubavond van het seizoen ergens anders zijn auto 

heeft neergezet en bijna iedereen vroeg of ie wel met de auto was gekomen. 

6: Ton (nog steeds dezelfde) een filmverslag gaat maken van de NOVA 48 uurs 

filmweekend wat op 3, 4 en 5 november zal plaatsvinden.  

7: We het in deze ‘ Wist u datjes’ niet meer over Ton gaan hebben omdat zijn naam 

al zoveel keer is genoemd. Straks gaat ie nog naast zijn schoenen lopen. 

8: We in het nieuwe seizoen (dat 12 september weer van start zal gaan) er weer een 

nieuwe klossenpot gemaakt zal gaan worden. Dat betekent dat alle namen van de 

leden er weer in komen en wie eruit getrokken wordt dan een verslag mag schrijven 

van die avond. Komt ook op de website, wie dat wil tenminste. Leuk he!  

9: Carel weer in het ziekenhuis is opgenomen wegens hart problemen en wij hem 

het allerbeste toewensen. Beterschap. Knap maar weer snel op.  

10: Wij Carel, namens AMFI, hem een bloemetje hebben gegeven.  

 

 

 



 

 


